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Vážení a milí spoluobčané,  
první měsíc roku 2023 strašně rychle 
utekl. Zvolili jsme si ve druhém kole 
prezidentských voleb našeho nového 
prezidenta na období pěti let. Chtěla bych Vám poděkovat za vysokou 
volební účast. Doufám, že se napjatá předvolební situace v naší společnosti 
uklidní, společnost se opět sjednotí a všichni budou respektovat 
demokratické volby a jejich výsledek.  
Během posledních lednových dnů obdrželi všichni vlastníci nemovitostí 
v obci Čistá informaci, že již mohou začít přepojovat svoje nemovitosti na 
novou splaškovou kanalizaci. Jedná se o nemovitosti, které mají nově 
zřízenou přípojku na hranici svého pozemku. Tam, kde ještě přípojky nejsou, 
se nemovitosti budou přepojovat později. Informace obdrželi již téměř 
všichni vlastníci, aby se také pomalu mohli připravovat. Termín přepojení 
nemovitosti na novou splaškovou kanalizaci je do 31. 12. 2023. Přesto Vás 
žádám, abyste nenechávali práce na poslední chvíli. Se stavbou kanalizace se 
započne od března a budou dokončeny poslední dvě stoky, a to stoka od 
zdravotního střediska na konec obce a stoka směrem k čerpací stanici. Po 
dokončení všech stok a přípojek bude v rámci projektu provedena celková 
homogenizace vozovek ve vlastnictví Středočeského kraje a budou uvedeny 
do původního stavu všechny povrchy jak komunikací, tak i ostatních 
veřejných prostranství ve vlastnictví obce. Dá se říci, že se pomalu blížíme 
k úplnému dokončení stavby. 
Výstavba kanalizace a ČOV nebyla pro naši obec vůbec procházka růžovým 
sadem, ale zatím jsme to zvládli a věřím, že už jen pár dnů a vše bude za námi 
bez větších problémů. Proto bych vám ráda poděkovala za spolupráci, za 
pochopení problémů, které se při výstavbě již vyskytly, a ještě možná 
vyskytnou.  
V únoru se zároveň připravujeme na blížící se termín našeho tradičního 
masopustu, který se bude konat 18.února 2023. Náš sbor dobrovolných 
hasičů a další úžasní lidé se již na masopust připravují a těší. Budeme rádi za 
každý nápad, masku a samozřejmě za vaši hojnou účast při tradičním 
průvodu nebo při odpoledním posezení u hasičské zbrojnice. Účast 
v maskách potvrdili již naši přátelé z Čisté u Litomyšle a z Čisté u Horek. A 
kdo nemáte vlastní masku, tak na naší zbrojnici je kostýmu více jak pro 50 
lidí.  

OÚ Čistá 
Kontakt: 313 54 94 54 
Úřední hodiny: 
Pondělí, středa    8:00 - 11:30  
  12:00 - 17:00 
Ostatní dny po telefonické domluvě 

------------------------------------------ 
Sběrný dvůr obce Čistá 
Středa  16:00 - 17:00 
Sobota    9:00 - 11:00 
(11.2., 25.2., 11.3., 25.3.) 

------------------------------------------ 
Pošta Čistá 
Kontakt: 954 227 034 
Provozní doba: 
PO11:00 - 12:00 a 13:00 - 18:00 
ÚT 8:00 - 12:00 a 13:00 - 15:00 
ST 11:00 - 12:00 a 13:00 - 18:00 
ČT 8:00 - 12:00 a 13:00 - 15:00 
Pá 8:00 - 12:00 a 13:00 - 15:00 
SOBOTA, NEDĚLE ZAVŘENO 
------------------------------------------ 
Praktický lékař pro dospělé: 
ZZ Sedmikráska s.r.o.  
MUDr. Marie Jenšovská 
MUDr. Jiří Jenšovský 
kontakt: 737 526 622 
Ordinační hodiny: 
Úterý, pátek 8:00 - 12:00 
7:00 – 8:00 pouze sestra  
(odběry krve, injekce) 
------------------------------------------ 
Praktický zubní lékař: 
MUDr. Martina Svobodová 
Kontakt: 723 778 187 
              313 549 401 
Ordinační hodiny: 
Pondělí    8:00 - 12:00 
Čtvrtek  12:00 - 17:00 
Pátek    8:00 - 12:00 
------------------------------------------ 
Bohoslužby kostel sv. Václava 
Úterý   16:30 
Neděle     8:00 
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  [2]   

Vážení spoluobčané, přeji Vám krásné zimní měsíce, dětem bych na blížící se prázdniny přála sníh a mráz, aby si 
užily zimní radovánky, všem přeji pevné zdraví a těším se na setkání se všemi při našem tradičním Čisteckém 
masopustu. 

Blanka Čebišová, starostka obce 

____________________________________________________________________________ 
 

Informace k napojování občanů na novou kanalizaci 

Informujeme občany a vlastníky nemovitostí na území obce Čistá, že od 1. února 2023 je možnost přepojit svoji 
nemovitost na nově vybudovanou splaškovou kanalizaci, která byla uvedena do zkušebního provozu a bylo 
vydáno povolení k provozování ČOV. Ke každé nemovitosti, byla nebo do konce května 2023 bude zřízena 
přípojka na kanalizační řad, která je přivedena na hranici pozemku vlastníka nemovitosti. Tuto část přípojky na 
veřejném pozemku k nemovitostem hradila obec Čistá.  
Výkop, revizní šachtu, pokládku a napojení potrubí si zajišťují a hradí vlastníci nemovitostí na svém pozemku 
sami, a to svépomocí nebo prostřednictvím vlastního dodavatele.  
Nejzazší termín pro napojení nemovitostí na kanalizaci je do 31. 12. 2023. 
 
Při napojení musíte splnit následující podmínky: 

• Majitel objektu ohlásí na obecní úřad (dále jen obec), cca 10 dnů předem, záměr o připojení objektu 
na kanalizaci.  Kontaktní osoba - p. Jana Valigurčinová tel. 313549454. 

• Na základě této informace obec připraví smlouvu Smlouva o připojení ke kanalizaci a odvádění 
splaškových vod na základě vyplněného dotazníku a souhlasu se zřízením kanalizační přípojky.  

• Obec bude na ohlášení záměru reagovat souhlasným vyjádřením, pokud bude daný souhlas existovat, 
tedy pokud byl odevzdán na obec a je evidován. 

• Majitel objektu může následně realizovat kroky k připojení daného objektu na splaškovou kanalizaci buď 
svépomocí, nebo dodavatelsky. Obec si vyhrazuje právo tyto přípojky v daných termínech zkontrolovat 
v místě instalace ještě před samotným záhozem. 

• Na novou přípojku mohou být z nemovitosti odváděny pouze splaškové vody, nikoliv vody dešťové. 
Z každé nemovitosti musí být zřízena pouze jedna přípojka.  

• Dešťové vody budou z nemovitostí nadále odváděny stávající přípojkou do staré kanalizace, která bude 
pouze na tyto vody nebo je vlastník nemovitosti může akumulovat v původní jímce a tyto vody využívat 
na zalévání.  

• Majitel objektu si na základě dotazníku a objednávky vyzvedne na obci a zaplatí objednanou revizní 
šachtu včetně nástavce v požadované délce. Jednotková cena revizní šachty a nástavce zůstává stejná 
na základě vaší předchozí objednávky.  

• Majitel objektu bude dále obcí vyzván k doložení fotodokumentace dané přípojky - zejména pak 
v místě napojení na veřejnou přípojku (prosíme, i se zachycením okolí pro orientaci - ne jen fotografie 
samotného vnitřku výkopu). Se zdokumentováním, nafocením, je obec připravena na požádání 
pomoci. Tato dokumentace je podkladem k vyúčtování dotace.  

• Informace zasílejte na e-mail: cista.obecni-urad@seznam.cz  
• Majitel dále obci poskytne zákres skutečného připojení - stačí jednoduše, třeba i v ruce, na základě 

mapového podkladu objektu. Důvodem je to, že se od projektu může skutečný stav lišit. Obec je i 
v tomto případě připravena pomoci se zákresem do mapy. 

• Upozorňujeme vlastníky nemovitostí, že obec musí zkontrolovat všechny napojené nemovitosti a toto 
doložit poskytovateli dotace. 

• Stávající žumpu či septik u nemovitosti (pokud je zřízena) je nutné vyvézt a doložit doklad o vývozu.  Doklad 
o vývozu předložíte při podpisu smlouvy. Je přísně zakázáno vyčerpat stávající žumpu či septik do stávající 
či nové kanalizace! 

V případě dotazů a dalších podmínek napojení se můžete obracet na pana J.Majera tel. 702 015 834 nebo p. 
starostku B. Čebišovou tel. 724 379 879. 

https://www.krnsko.cz/aktuality/informace-ke-kanalizaci/jak-spravne-vyplnit-online-smlouvu-o-pripojeni-na-kanalizaci-181cs.html
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____________________________________________________________________________________ 
 

Provozní doba sběrného dvora v roce 2023: 
středa  16:00  - 17:00   
sobota        9:00  -  11:00   (pouze v určené dny) 
 
(7. a 21. ledna, 11. a 25. února, 11. a 25. března, 15. a 29. dubna, 13. a 27. května, 10. a 24. června, 15. a 29. 
července, 12. a 26. srpna, 9. a 23. září, 7. a 21. října, 11. a 25. listopadu, 9. prosince, 8. a 22. ledna 2024) 
__________________________________________________________________________________________________ 

Komunální odpady v r. 2023 
Ještě ne všichni mají zaplacené komunální odpady na rok 2023. Prosím neváhejte s tím. V případě neuhrazení 
poplatku jste vlastně dlužníkem obce a může vám díky tomu hrozit i exekuční řízení. 
 

Jak třídit odpad? 

ANO 

Do kontejnerů na plasty patří fólie, sáčky, plastové tašky, sešlápnuté PET láhve, obaly od pracích, 
čistících a kosmetických přípravků, kelímky od jogurtů, mléčných výrobků, balící fólie 
od spotřebního zboží, obaly od CD disků a další výrobky z plastů. Pěnový polystyren sem 
vhazujeme v menších kusech. Nově i krabice tetrapack a plechovky od pití. 

 NE 

Naopak sem nepatří mastné obaly se zbytky potravin nebo čistících přípravků, obaly od žíravin, 
barev a jiných nebezpečných látek, podlahové krytiny či novodurové trubky 

 

Modrý kontejner na papír 

ANO 

Hodit sem můžeme například časopisy, noviny, sešity, krabice, papírové obaly, cokoliv z lepenky, 
nebo knihy. Obálky s fóliovými okýnky sem můžete také vhazovat, zpracovatelé si s tím umí 
poradit. Bublinkové obálky vhazujeme pouze bez plastového vnitřku! Nevadí ani papír 

s kancelářskými sponkami. Ty se během zpracování samy oddělí. 

NE 

Do modrého kontejneru nepatří uhlový, mastný, promáčený nebo jakkoliv znečištěný papír. 
Tyto materiály nelze už nadále recyklovat. Pozor, použité dětské pleny 
opravdu nepatří do kontejneru na papír, ale do popelnice 

Zelený kontejner na sklo 
ANO 

Do zeleného kontejneru můžeme vhazovat jakékoliv sklo, například lahve od vína, alkoholických 
i nealkoholických nápojů, sklenice od kečupů, marmelád či zavařenin. Patří sem také tabulové 
sklo z oken a ze dveří. Vytříděné sklo není nutné rozbíjet, bude se dále třídit! Pokud jsou vedle 
sebe zelený a bílý kontejner, vhazujeme do bílého čiré sklo a do zeleného sklo barevné. 
NE 

Do těchto nádob nepatří keramika a porcelán. Nepatří sem ani autosklo, zrcadla nebo třeba 
drátované sklo, zlacená a pokovovaná skla.  Vratné zálohované sklo patří zpět do obchodu. 

OBECNÍ ÚŘAD 
INFORMUJE 
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Divadlo 
Obecní úřad pořádá zájezd v neděli 26. 2. 2023 do Strašnického divadla na komedii „Prachy jakoby z nebe 
padaly“. 
Odjezd je z autobusové zastávky ve 12:30 (divadlo od 15 hodin).  
Cena i s dopravou 750,- Kč. Přihlášky u pí. Valigurčinové, 313 549 454. 
 
_________________________________________________________________________________________ 

 

To je zákon, kámo!   
V loňském roce jsme v Rakovníku navštívili s žáky 7. 
ročníku protidrogový program: REVOLUTION TRAIN. 
Cílem programu bylo prostřednictvím zapojení všech 
lidských smyslů maximálně zapůsobit na osobnost návštěvníka vlaku a efektivním 
způsobem tak ovlivnit jeho pohled na legální a nelegální drogy.  
Podstatou návazného programu „To je zákon, kámo“ bylo rozšíření a upevnění právního 

povědomí dětí a všech právních důsledků, které souvisí s touto problematikou. Děti ve třídách vytvořily 
skupinky, a po opětovném zhlédnutí stejného příběhu z protidrogového vlaku, se společně zaměřily na příčiny, 
vývoj a důsledky drogové závislosti z perspektivy policejního týmu. Paní policistka prap. Veronika Cafourková 
děti celým programem provázela a udělovala body jednotlivým týmům za jejich odpovědi a na konci celého 
programu vyhodnotila ten nejlepší. Žáci odcházeli plni dojmů a nových poznatků. Jsou zase blíže ke správnému 
rozhodnutí o tom, co je pro ně dobré a co ne. Poznali, že zákon má lidi chránit v obtížných situacích, a ne je 
omezovat. Že život, který žijí, je jen jejich a pouze na nich závisí, jaký bude a jak ho prožijí.  
                                                                            Kateřina Lauberová, metodička primární prevence   

_________________________________________________________________________________________ 
 

 

 

ZŠ A MŠ 
ČISTÁ 

 

DOŠLO DO 
REDAKCE 

 

PODĚKOVÁNÍ                 
 
Rádi bychom touto cestou ze srdce poděkovali 
za veškerá vyjádření soustrasti, která jsme 
v uplynulých dnech v tak velkém počtu dostali 
a stále dostáváme. Stejně tak děkujeme za 
hojnou účast na posledním rozloučení s naším 
dědečkem Pavlem Tintěrou, který nás opustil 
tak náhle a nečekaně. Vaše slova podpory jsou 
pro naši rodinu, v těchto nesmírně těžkých 
časech, velkým povzbuzením. 

manželka Jiřina 
syn Pavel a dcera Jiřina s rodinami 
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Divadelní soubor Tyl – vzpomínáme.  
Vážení občané Čisté,  
na konci ledna jsme se rozloučili s Pavlem Tintěrou st., který odešel tak 
nečekaně a především brzy. Pavel Tintěra byl spoustu let předsedou našeho 
spolku ochotníků a byl předsedou rozvážným a zodpovědným. Ne že by nikdy na nic nezapomněl, ale všechny věci 
bral vážně vždy pro dobro všech členů. Byl však především nadšeným hercem, a o tom svědčí obrovské množství rolí, 
které v souboru za mnoho let přijal. Zavzpomínejte prosím sami, nebude totiž těžké si jeho role vybavit. Nebál se 
přijmout roli hlavní a nevadilo mu být postavou vedlejší. Zřejmě byl takový i ve svém životě. S urputností jemu vlastní 
budoval a vymýšlel kulisy a byl tak univerzálním členem našeho spolku. 
Poslední role, kterou musel na světě přijmout, byla jeho nemoc, které nakonec podlehl. A je to asi jediná role, kterou 
hrát opravdu nechtěl. 
Chceme i takto Pavlovi za vše poděkovat, slíbit, že budeme divadlo dělat dál a v plné vážnosti říci:  
Pavle, zlom vaz před Boží tváří! 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Výroční zpráva JSDHO 
za rok 2022 

Dovolte mi, abych Vás seznámil 
s činností výjezdové jednotky za rok 2022. Předem bych velice rád poděkoval všem členům výjezdové jednotky za 
odvedenou práci v roce 2022 jak na poli zásahovém, tak i při údržbě techniky a na poli kulturních akcí v obci. Zároveň bych 
velice rád poděkoval vedení obce v čele s naší starostkou paní Blankou Čebišovou a samozřejmě i zastupitelstvu obce. 
V roce 2022 jednotka zasahovala u 30 událostí. Mezi nejzávažnější byl samozřejmě zásah v Hřensku, kde se naše jednotka 
několik dní podílela na likvidaci takto rozsáhlého požáru. Zde se osvědčila naše technika a samozřejmě odborná znalost 
našich zasahujících členů. Vše se naštěstí obešlo bez zranění a větších škod. Jinak se jednalo v průběhu roku o různé typy 
událostí. Při všech se potvrdila dobrá znalost zasahujících a věcné vybavení. 

        Jednotka rovněž v prvním pololetí v rámci pomoci uprchlíkům z Ukrajiny s vozidlem DA dovezla ukrajinskou rodinu, které 
zabezpečila ubytování obec. Dále jednotka v rámci této pomoci pomáhala v Praze v uprchlických centrech. 
Jednotka v současné době zabezpečuje požární ochranu smluvním vztahem obcím Řeřichy, Václavy, Zavidov a Šípy. Jedná 
se s obcí Všesulov také na této smlouvě. 
V roce 2022 se podařilo obnovit prověřovací cvičení, která byla díky opatřením při Covidu zakázána. Proběhlo cvičení v ZŠ 
Čistá s námětem požáru v šatnách. Po cvičení proběhla ukázka techniky a vybavení žákům a pedagogickému sboru. Rovněž 
probíhá praktická odborná příprava, při které je využíván nepoužívaný kulturní dům. Jedná se hlavně o nácviky likvidace 
požáru budov s použitím dýchací techniky. Dařilo se pravidelně každou druhou neděli v měsíci provádět odbornou 
přípravu a údržbu techniky. Bohužel jako každý rok si musíme postěžovat na nevyhovující prostory pro naši techniku a 
vybavení. Příslib nového vedení obce je provést rozšíření prostor z dotačních titulů. Takže doufáme, že se tento problém 
snad v blízké době podaří vyřešit. Na HZS je zažádáno o vyřazenou techniku místo RTHP, takže prostory jsou opravdu 

SPOLKOVÉ 
ZPRÁVY 

Zimní příprava 

mladších žáků 
Po celou zimu se mladší 
žáci TJ Čistá připravují na 
jarní fotbalová utkání v 
tělocvičně ZŠ a MŠ Čistá 
pod vedením manželů 
Bedenkových. 
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potřeba. Rovněž výjezdové zázemí jednotky je nevyhovující v rozporu s normou a BOZP. Další z velkých nedostatků je 
chybějící zařízení na sušení hadic, vyprání a usušení zásahové výstroje. 
Ale abychom jenom neplakali, co se daří tak je pořizování věcných prostředků z dotačních titulů. Tady patří velké 
poděkování starostce. Po této stránce je jednotka vybavena na profesionální úrovni. To se samozřejmě odráží v hodnocení 
jednotky v rámci okresu, kde jsme dobře hodnoceni.  
Jednotka dále provedla nákup požárních savic na požární sport, zásahový oblek, tlakovou kompozitní láhev k dýchacímu 
přístroji a další drobné vybavení. Z důvodu zvýšení cen vybavení se nebude dařit pořizovat více potřebných prostředků, 
bohužel i ubývá přidělování dotací. 
Vedení jednotky spolu s obcí se rovněž zaměřilo na zpracování dotací za zásahovou činnost, odbornou přípravu a 
poškozené prostředky hlavně za zásah v Hřensku.  
Během roku proběhlo několik akcí, které jednotka zabezpečovala nebo při nich spolupracovala. Ať už Masopust, pokládání 
věnců, dětský den s pokládáním pěny, pouť a vánoční akce. Samozřejmě spolupráce s obcí a se spolky je širší. 
Co se týče spolupráce s obcí, tak si myslím, že je na dobré úrovni. Jednotka se snaží spolupracovat s obcí a spolky obce. Je 
zde patrné, že jak stát tak potažmo obce kladou důraz na zkvalitnění činnosti JSDHO. Jsme rádi, že i vedení naší obce a i 
občané jsou si vědomy potřeby mít v obci kvalitní a funkční jednotku. Tímto bych nejdříve poděkoval všem členům 
výjezdové jednotky za jejich činnost a zápal, které provádí na úkor svého pracovního a osobního života. Dále jejich 
partnerům, kteří je podporují a trpí činnost pro JSDHO. S tím souvisí ještě jednou velké poděkování vedení obce v čele se 
starostkou paní Blankou Čebišovou. A doufám, že nastolené vztahy budou přetrvávat a rozvíjet se k lepšímu i v roce 2023. 
Hlavním úkolem na rok 2023 je zkvalitnění odborné přípravy, zpracování projektu a využití dotací na přístavbu hasičské 
zbrojnice. 
 
Zásahy 

➢ Dne 17. 2. 2022 jednotka vyjela dvakrát k padlému stromu přes komunikaci v obci Čistá 
➢ Dne 11. 3. 2022 jednotka vyjela ve večerních hodinách k požáru lesního porostu a hrabanky na větší rozloze u obce 

Rousínov. Zde jednotka ve svahovitém terénu do nočních hodin prováděla hasební práce. 
➢ Následující den tedy 12. 3. 2022 opětovně jednotka vyjela k požáru suché trávy po pálení opět na větší ploše do obce Žďár. 
➢ Dne 13. 3. 2022 opět jednotka vyjela k požáru suché trávy rovněž po pálení do obce V. Chmelištná. Zde jednotka dorazila 

jako první, zamezila šíření požáru a provedla lokalizaci požáru do příjezdu posilových jednotek. 
➢ Dne 25. 3. 2022 jednotka zase vyjížděla k nekontrolovatelnému rozšíření požáru po pálení do obce Nová Ves. Rovněž zde 

se jednalo o větší plochu, kde se požár díky větru rozšířil na tři pozemky se škodou. Jednotka opět dorazila jako první, 
zabránila šíření na obytné budovy a do příjezdu dalších jednotek provedla lokalizaci požáru 

➢ Dne 2. 4. 2022 jednotka vyjela v odpoledních hodinách v rámci mezikrajské pomoci k požáru půdy v rodinném domu v obci 
Kralovice. Zde jednotka prováděla hasební a likvidační práce po požáru půdy od komínového tělesa. Jednotka zde 
zasahovala v zakouřeném prostoru za použití dýchací techniky a termokamery. 

➢ Dne 2. 5. 2022 jednotka vyjela k padlému elektrickému vedení do obce Zdeslav, jehož následkem došlo k menšímu 
zahoření travního porostu. 

➢ Dne 8. 5. 2022 jednotka zase vyjížděla k nekontrolovatelnému rozšíření požáru po pálení v lesním porostu v lokalitě 
Kazilka. Zde se jednalo o nepřístupný terén pro hasičskou techniku. Jednotka byla nucena vybavení donést ručně a zásah 
provést pomocí kalového čerpadla a jednoho D proudu. 

➢ Dne 14. 5. 2022 došlo k opětovnému rozhoření na stejném místě ve vedlejším prostoru. Zde jednotka po minulé zkušenosti 
s technikou najela nad místo zásahu a pomocí 2x C proudu provedla likvidaci požáru. 

➢ Dne 27. 5. 2022 byla jednotka vyslána k odstranění nakloněného stromu nad vozovkou v obci Zavidov. Po odstranění 
tohoto stromu jednotka přejela k odstranění dalšího stromu z komunikace v obci Milíčov. 

➢ Dne 9. 6. 2022 jednotka vyjela v dopoledních hodinách k úniku ropných produktů na vozovku v obci Čistá. Z důvodu 
technické závady na převodovce nákladního vozidlo došlo k úniku převodového oleje na komunikaci v délce cca 1 km. 
Jednotka zabránila dalšímu šíření a ve spolupráci s HZS Rakovník provedla zasypání uniklé látky a její sběr. 

➢ Dne 11. 6. 2022 ve večerních hodinách byla jednotka vyslána k požáru přístavku rodinného domu v obci Všesulov. 
Jednotka S veškerou technikou vyjela do pěti minut. Jednalo se o požár suchého WC, od kterého se vzňal přístavek domu. 
Díky včasnému zpozorování a rychlému zásahu naší jednotky nedošlo k rozšíření na celý dům, ve kterém se nikdo 
nenacházel. Z důvodu zásahu jednotka provedla násilný vstup do objektu. 

➢ Dne 15. 6. 2022 jednotka vyjela k požáru hrabanky do katastru obce Krakovec. Zde zahořela hrabanka o rozloze cca 3x3 
m. Jednotka provedla likvidaci do příjezdu dalších jednotek. 

➢ Dne 19. 6.2022 byla jednotka vyslána v rámci mezikrajské výpomoci k požáru lesa u obce Potvorov. Z důvodu velkého 
sucha bylo na místo vysláno větší počet jednotek. Zde jednotka prováděla kyvadlově dovoz vody na požářiště a zajišťovala 
řízení provozu při pohybu hasičských vozidel. Návrat ve večerních hodinách. 
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➢ Dne 21. 6. 2022 zasahovala jednotka u komunikace Čistá – Kožlany, kde pravděpodobně důsledkem technické závady na 
nákladním vozidle došlo k požáru suché trávy v silničním příkopu a na přilehlé louce. Jednalo se o šest ohnisek, naštěstí 
nedošlo k rozšíření do pole s obilím. Jednotka postupně provedla lokalizaci a po příjezdu JSDHO Kožlany a Kralovice úplnou 
likvidaci. Zde se opětovně potvrdila potřeba disponovat 2x CAS. Jednotka díku tomu včas lokalizovala veškerá ohniska do 
příjezdu posilových jednotek. Bohužel RTHP dosluhuje a nemáme ani parkovací místo pro tuto techniku. 

➢ Dne 4. 7. 2022 jednotka vyjela v odpoledních hodinách k úniku ropných produktů na vozovku v obci Čistá. Jednalo se o 
uniklou ropnou látku menšího rozsahu na parkovišti u potravin. Likvidace provedena pomocí sorbentu. 

➢ Dne 12. 7. 2022 ve večerních hodinách byla jednotka vyslána k otevření rodinného domu v obci Všesulov, ve kterém se 
nacházela nemohoucí osoba. Po příjezdu jednotka pomocí speciálního nářadí vylomila zámek vchodových dveří a vstoupila 
s PČR do domu. Zde se nacházel majitel v zanedbaném stavu, který upadl a nemohl se zvednout po zranění dolních 
končetin. Jednotka spolu se ZZS provedla jeho transport do vozidla ZZS. 

➢ Dne 13. 7. 2022 jednotka vyjela k požáru lesa u obce Nový Dvůr. Po příjezdu bylo zjištěno, že se jedná o nenahlášené 
pálení. 

➢ Opět dne 13. 7. 2022 byla jednotka vyslána k požáru rodinného domu v obci Otěvěky. Po příjezdu jednotka provedla 
doplnění vody a v dýchací technice se podílela na hasebních a likvidačních pracích. Návrat po cca 2 hodinách. 

➢ A zase dne 13. 7. 2022 jednotka vyjela v odpoledních hodinách k úniku ropných produktů na vozovku v obci Čistá. Jednalo 
se o uniklou ropnou látku menšího rozsahu na náměstí. Likvidace provedena pomocí sorbentu. 

➢ Dne 14. 7. 2022 byla jednotka vyslána do lokality Vojtův mlýn, kde po bouřce došlo k nalomení větví stromu nad chatku. 
Jednotka pomocí navijáku CAS – 30 a motorové pily nalomené silné větve odstranila. 

➢ Dne 17. 7. 2022 jednotka opět vyslána k požáru balíků na voze na komunikaci Krakov – Malinová. Jednotka vyjela 
s veškerou technikou. Po příjezdu bylo zjištěno, že na komunikaci se nachází tři velké hořící balíky od sebe vzdálené cca 
50 m a hrozí rozšíření na pole se stojícím obilím. Dále zjištěno, že odpojený vůz s dalšími hořícími balíky se nachází cca 1,5 
km na louce. Díky vybavenosti 2 x CAS jednotka začala hasit balíky na silnici a posilové jednotky od Malinové hasily vůz. 
Po likvidaci požáru a částečném zprůjezdnění komunikace se jednotka vrátila na základnu. 

➢ Dne 29. 7. 2022 byla jednotka požádána o pomoc při katastrofickém požáru u obce Hřensko. Jednotka byla vyžádána z 
toho důvodu, že disponuje CAS – 30 T-815/7 4x4, která je konstruována prioritně do nepřístupných lesních prostorů. A to 
i z důvodu menší délky a dobré manévrovatelnosti v tomto terénu. První odřad ve složení Hedvičák P., Plincner M., Stárek 
F. a Štětina K. ml. odjel s technikou časně ráno a zapojil se do hasební činnosti. Jelikož se vozidlo osvědčilo, bylo zažádáno 
o prodloužení zásahu. Druhý odřad ve složení Vopata T., Petržílka R., Čihák M. a Čech P. odjel 31.7. v odpoledních 
hodinách. Plánované nasazení do 2. 8. 2022. Ve zpravodajství ČT 1 bylo možno naše členy spatřit, kdy s Hedvičákem a 
Stárkem byl krátký rozhovor. Náročnost jejich práce si dle reportáží umíte představit.  Všem patří velké poděkování. 

➢ Dne 3. 8. 2022 jednotka vyjela k požáru stohovaných balíků slámy v areálu družstva. Stoh se nacházel v blízkosti kravína. 
Včasným zásahem naší jednotky se požár dále nerozšířil a nemuselo dojít k evakuaci dobytka. Pomocí nakladače byl stoh 
postupně rozebírán a dohašován. Konečnou likvidaci provedla opět naše jednotka, jelikož HZS Rakovník a JSDHO Jesenice 
museli přejet k požáru chaty do obce Krty. 

➢ Dne 10. 8. 2022 jednotka vyjela k požáru lesa u obce Šípy. Zde došlo k požáru většího rozsahu na lesní kultuře 
v nepřístupném terénu. K požáru se sjelo 13 jednotek ve 3. poplachovém plánu. Opět se osvědčila naše Tatra. Ta jediná 
se díky množství vody, rozměrům a průchodnosti dostala až k hranici požáru. Do vozidla se dopravovala voda hadicemi na 
vzdálenost 250 metrů díky kyvadlové dopravě ostatních cisteren. Zde jednotky v příkrém svahu a za vysokých teplot 
prováděly likvidaci tohoto požáru. Ten se podařilo zlikvidovat ve večerních hodinách. Naše jednotka jako místní jednotka 
ponechána na dohled do 21:00, kdy bylo místo předáno revírníkovi. Jednotka musela již za tmy vyjet od místa zásahu po 
úzké lesní cestě, kde míjela stromy doslova na centimetry. Tímto patří velké poděkování zasahujícím členům jednotky, 
kteří se dostavovali i po příchodu ze zaměstnání. Rovněž poděkování starostce obce, která členy na místo dopravovala a 
zařídila dovoz pití pro zasahující přes starostku obce Šípy. 

➢ Dne 15. 10. 2022 byla jednotka vyslána na technickou pomoc do obce Velká Chmelištná a to k likvidaci úhynu většího 
množství prasat. Zde si jednotka ve stísněných prostorách mákla na dno, kdy se uhynulá prasata musela tahat mimo 
budovu. 

➢ Dne 7. 11. 2022 byla jednotka vyslána k lesnímu požáru v katastru obce Krakovec. Zde bylo zjištěno, že se jedná o 
kontrolované pálení, takže se jednalo o planý poplach. 

➢ Dne 16. 12. 2022 jednotka vyjela k požáru sazí v komínu rekreační chaty v obci Smrk. Zde jednotka provedla vyčištění 
komína a kontrolu spalinové cesty. 

➢ Dne 20. 12. 2022 jednotka vyslána k úniku ropné látky na komunikaci ve směru Šípy – Milíčov. Po úklidu pomocí sorbentu 
návrat na základnu. 
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__________________________________________________________________________________________ 
Jako redakce Čisteckého zpravodaje jsme se rozhodli postupně představit nové 
zastupitelstvo, zvolené v podzimních komunálních volbách. Pro únorové číslo 
Čisteckého zpravodaje jsme s několika otázkami oslovili místostarostku obce, 
Mgr. Slavěnu Razýmovou (40 let, kandidovala za Sdružení nezávislých kandidátů 
„Čistecka“). 
 

Věnko, nejsi v zastupitelstvu nováčkem, v tom minulém jsi byla předsedkyní 
kulturního výboru (tou jsi i nyní) a i díky tobě držíme dnes v ruce tento Zpravodaj. Nyní 
jsi byla ale zvolena i jako místostarostka. Co je v této roli pro tebe nového?  
Především to, že teď častěji a pravidelněji trávím čas na obecním úřadě. Jsme domluveni 
s paní starostkou, že budu chodit každou středu, ale samozřejmě dle potřeby jsem 
k dispozici i jindy a někdy i o víkendu. Snažím se být paní starostce co nejvíc nápomocna 
a zastoupit ji či doprovodit na různá setkání. Je neuvěřitelné, kolik času vedení obce 
spolkne i mimo pracovní dobu. To si spousta lidí vůbec neuvědomuje. Paní starostka mě 
každý týden seznamuje s jejím programem, co ji čeká, co je třeba udělat, s kým jednala, 
kdo se na nás obrátil, a hlavně s čím ji mohu pomoci, co se musí naplánovat, objednat, poptat, zajistit,… těch 
sloves by bylo ještě hodně. Jako obyčejná zastupitelka obce jsem si tak úplně nedovedla představit, co všechno 
vedení obce obnáší, a musím přiznat, že se někdy nestačím divit. 
  
Vím, že je to zatím krátká doba, ale jak se ti spolupracuje s paní starostkou?  
Jsem ráda, že mě paní starostka i ostatní zaměstnanci obce seznamují s chodem obce a spolupráce je nejen 
s nimi, ale i s ostatními zastupiteli na výborné úrovni. Nováčci v zastupitelstvu se zatím rozkoukávají i ve 
výborech, kam byli zvoleni a už se moc těším, až začne zejména sociální výbor pracovat, tak jak by si 
představoval. Nápadů má spousty a doufám, že ve spolupráci s kulturním výborem se jim podaří již brzy 
uskutečnit první akce. 
S paní starostkou jsem již v minulém volebním období spolupracovala hlavně na přípravách Anenské pouti a 
dalších akcí v Čisté jako Adventní trhy a Velikonoční trhy. Intenzivnější spolupráci jsem si vyzkoušela v květnu, 
když jsme se přihlásili do soutěže Vesnice roku a po zisku Zelené stuhy se připravovali na další prezentaci naší 
obce. Troufám si říct, že i díky této mé aktivní práci projevila paní starostka přání, abych přemýšlela o funkci 
místostarostky.  
 

Máš na srdci něco, co by se v naší obci mělo změnit, kam bychom se měli posunout a co ze své pozice vidíš 
jako prioritu pro toto volební období? 
Myslím, že všichni zastupitelé na tuto otázku musí odpovědět stejně, a to dokončení splaškové kanalizace a ČOV 
a hlavně napojení všech nemovitostí, abychom splnili závazné limity čištění, které nám v rámci přidělené dotace 
byly nařízeny. Z toho máme trochu strach, ale doufáme, že když už s přepojením všechny nemovitosti souhlasily, 
tak teď necouvnou.  
Z pozice předsedkyně kulturního výboru bych si přála najít nějaký dotační titul, který by nám pomohl „udělat 
něco“ s kulturním domem. Je škoda, kolik hezkých akcí zaniklo nejenom kvůli opatření Covid 19, kdy se lidé 
nesměli scházet, ale teď už i kvůli nevyhovujícímu stavu KD. Doufám, že se v tomto směru podaří podniknout 
kroky, aby se lidé měli zase kde setkávat. 
A hned bych touto cestou chtěla poděkovat všem organizátorům, kteří se nenechávají odradit někdy malou 
návštěvností a stejně pro nás pro všechny po celý rok připravují tradiční akce a nebojí se přijít i s nějakou novou. 
Přála bych si, aby lidé nebyli líní a neseděli doma, ale přišli organizátory podpořit a pobavit se. Jedině naší účastí 
jim dáme signál, že jsme rádi, že se něco děje. Važme si každého, kdo chce cokoliv užitečného pro obec nebo 
její obyvatele ve svém volném čase udělat. Tito lidé jsou pro obec tím největším bohatstvím. Spolkový život, 
který tady máme v Čisté je velmi pestrý a spoustu lidí nám ho může jen a jen závidět. Mám spoustu kamarádů i 
z měst, kteří jen kroutí hlavou, kolik akcí se tu v Čisté pořádá. Proto jsem ráda, že i obec díky grantovému 
programu může přispět na běžnou činnost místním spolkům i na pořádání jednotlivých akcí.  
 

NAŠI 
ZASTUPITELÉ 
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_________________________________________________________________________________________ 
V této rubrice chceme i tento rok přinášet světové události, tentokrát z let 
1903-2013, tedy končící 3. 
 

1913 
V tomto roce byl v Praze založen Jedličkův ústav pro tělesně postižené, který funguje dodnes. V paříži byl uveden 
na tehdejší dobu skandální balet „Svěcení jara“ od Igora Stravisnkého. V tomto roce se narodili například 
herečky Ljuba Hermanová, Věra Ferbasová a Zita Kabátová, parašutista Jan Kubiš, jeden z atentátníků na 
R.Heydricha, fotbalista Josef Bican, hudebník a skladatel Karel Valdauf, vědec a vynálezce např.konntaktních 
čoček nebo silonu Otto Wichterle, Richard Nixon a Gerald Ford, pozdější prezidenti USA,  či francouzský herec 
Jean Marais. V tomto roce naopak zemřeli tragickou smrtí lyžaři Hanč a Vrbata, malíř Mikoláš Aleš, či vynálezce 
vznětového motoru Rudolf Diesel 

 
 

 

Výměna PB lahví v Čisté a okolí 

Lahve PB 10 Kg a 33 Kg výměnou u vás doma. 
Cena vč. Dovozu:10 Kg 450,- Kč, 33 Kg 1400,- Kč 
Dovoz okolní obce příplatek 20 Kč 
Volejte: 603 44 52 52 Mertl Zdeněk 

 

 

 

                                  
        1. Kaple sv. Anny – Tomáš Razým      2. Polní cesta do Čisté – Hana Vítová   3. Pohled na les Březinka – Karel Korbelář 

PLACENÁ INZERCE 

 

LEDNOVÉ VÝSLEDKY FOTOSOUTĚŽE 

 

Prodej   slepiček 

Červený Hrádek prodává slepičky typu Tetra hnědá, Dominant všechny barvy, Green Shell-
typu Araukana a Dark Shell-typu Maranska. Cena 249,- Kč/ks 

Prodej: 24. 2. 2023 Čistá - hostinec U Šimků - 14.45 h. 

Výkup králičích kožek – cena dle poptávky.  

Doprava 189,- Kč za celý nákup, doporučujeme objednávat! 

 Info: Po-Pá 9.00-16.00 h., tel. 601 576 270, 728 605 840, www.drubezcervenyhradek.cz 

 

 

Z HISTORIE 
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_____________________________________________________________________________ 
 
V roce 1861 bylo v Čisté 288 
držitelů pozemků, narodilo se 59 
dětí, 32 chlapců a 27 děvčat. Toho 
roku zemřelo do dvou let věku 
celkem 42 dětí. 
V roce 1862 jsou v Čisté tři kupci a 
tři trafikanti, tj. c.k. prodavači 
tabáku. 
V roce 1868 žilo v Čisté 1608 
obyvatel  
Dne 12. ledna 1870 začalo v Čisté 
všeobecné, říšským zákonem 
nařízené sčítání lidu. Podle něho 
bylo v tomto roce v Čisté 1735 
obyvatel a domů bylo napočítáno 
239.  
Dle sčítání osob žije v roce 1880 
v Čisté 1801 obyvatel.  
V roce 1890 žilo v Čisté 1735 
obyvatel a je zde 244 usedlostí.  
Ve druhé polovině 19. století, 
založil v Čisté kovář a zámečník 
Vendelín Dyršmíd dílnu na šicí 
stroje. Kolem roku 1870 vyráběl 
šicí stroje různých druhů, na látku i 
kůži, zejména pro obuvníky. 
Začátkem 20. století, v roce 1900 
žilo v Čisté 1 626 obyvatel. 
Městečko s 265 staveními je 
rozloženo na ploše 12 hektarů a 
rozčleněno na několik částí. 
6. dubna 1907 zahájili zdejší 
obuvničtí dělníci v počtu 35 stávku, 
žádajíc zvýšení denní mzdy z 1,60-
1,80 K na 2,60 K od páru vysokých 
bot. Při drahotě životních potřeb a 
namáhavé práci byl tento 

požadavek 
oprávněný. 
Z této stávky 
si snad vzali ponaučení i páni mistři 
obuvničtí, kteří zhotovené boty, za 
mnohdy nepatrný peníz 
překupníkům v německých 
městech prodávali. 
V. Švarc zřizuje v roce 1908 v Čisté 
pohřební ústav. Jubilejní výstava 
v Kralovicích se konala v roce 1908, 
za účasti čisteckých občanů. 
Podle sčítání obyvatelstva z 31. 
prosince 1910 žilo v Čisté 1611 
obyvatel a je zde 267 domů.  Je to 
po Kralovicích a Kožlanech třetí 
největší počet obyvatel v celém 
politickém okresu Kralovice. 
V roce 1913 žilo v Čisté 1568 
obyvatel.    
V roce 1914 bylo v Čisté 267 domů 
s 1611 obyvateli. 
Podle soupisu osob z 28. března 
1916 žilo v Čisté 1509 osob. 
Podle prvního republikového 
sčítání lidu z 15. února 1921 žilo 
v Čisté 1461 osob, z toho 17 Židů, 
v Křekovicích 78 a ve Všesulově 
307 obyvatel.  
V roce 1930 bylo v Čisté 10 
obchodů smíšeným koloniálním 
zbožím, 5 řezníků, 9 hostinců 
včetně pivovaru, 3 pekaři, 2 
cukráři, 1 hokynář, 4 obchody 
s textilem, 2 obchody obuví, 1 
obchod s kůžemi, 1 knihař-
papírník, 3 trafiky, 1 hodinář, 1 

železářství, 2 prodejny stavebnin 
s prodejem uhlí, 5 truhlářů, 3 
koláři, 1 sedlář, 2 klempíři, 2 
zámečníci, 3 holiči, 1 sklenář, 1 
zahradník a větší počet obuvníků, 
krejčích a švadlen. V provozu jsou 
v této době dvě cihelny, parní 
mlýn, továrna na nástroje pro 
dřevoprůmysl a ovocné školky. 
V roce 1930 žilo v Čisté 1346 
obyvatel, z toho počtu 639 mužů a 
707 žen. 
V roce 1933 žilo v Čisté 1461 
obyvatel a je zde 12 obchodů se 
smíšeným zboží.  
V roce 1934 se v Čisté nachází 18 
obchodníků smíšeným zbožím, 
z toho 3 se střižním zbožím, 2 
obchody železářské, 4 obchody 
s uhlím, 9 hostinců, 5 řezníků 
z nichž 4 mají hostince, 6 obuvníků, 
Baťova prodejna, 5 truhlářů, 3 
koláři, 3 tabáční trafiky, 2 pekaři, 2 
zámečníci, 2 klempíři, 2 kožešníci, 2 
cihelny, 1 hodinář, elektrotechnik, 
zubní technik, cukrář, stavitel, 
výroba cementového zboží, 
pohřební ústav, knihař, provazník, 
dlaždič, sedlář, materialista, 
sládek, zvěroklestič, porodní 
asistentka a zahradník. 

 

Jaroslav Sklenář, kronikář 

/redakčně bez zásahu/

Z HISTORIE NAŠÍ OBCE 

TOJE DOBŘE,  
TO JE ŠPATNĚ 

To je špatně              
Stále častěji po obci pobíhají bezprizorní psi. Prosíme, hlídejte si 
své psy, nenechte je pobíhat volně po ulici. Jsou nebezpeční pro 
řidiče na silnici, obtěžují spoluobčany a někteří se dostávají i do 
cizích dvorů. 
 

To je dobře         
Trochu netradičně bych chtěl zde poděkovat paní Marii 
Seidlové za její práci ve prospěch obce. Tato již postarší 
občanka přes svůj již pokročily věk, je velmi činná 
v úklidu nejen kolem svého domu, ale i v části ulice J. A. 
Komenského a také pod touto ulicí.  
Myslím, že může být svou péčí o naše životní prostředí 
příkladem daleko mladším spoluobčanům. 

 

To je špatně              
Stále jsou mezi námi spoluobčané, kteří si 
z obchodu Jednoty zkracují cestu do náměstí 
přes zelený trávník. Proč tam chodíte a ničíte tak 
pěknou zelenou plochu, kde jsou také zasázeny 
květiny. Proč? Zvláště pak, když se z obchodu 
nechá jít po pohodlném chodníku. 
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Výpis usnesení ze zasedání ZO Čistá č. 4 

ze dne 30. ledna 2023 
Návrh usnesení č. 47/23: ZO schvaluje návrh programu jednání 4. zasedání ZO. Pro - 9 všemi hlasy, Proti - 0, 
Zdržel se - 0; USNESENÍ č. 47/23 BYLO SCHVÁLENO. - Návrh usnesení č. 48/23: ZO schvaluje Dotační program 
obce Čistá na rok 2023 v předloženém znění. Pro - 9 všemi hlasy, Proti - 0, Zdržel se - 0; USNESENÍ č. 48/23 BYLO 
SCHVÁLENO. - Návrh usnesení č. 49/23: ZO schvaluje Dodatek č. 16 ke smlouvě o poskytnutí dotace na 
pečovatelskou službu s OPS Nové Strašecí na rok 2023 ve výši 139.000,- Kč po započtení přeplatku roku 2022 a 
pověřuje starostku jeho podpisem. Pro - 9 všemi hlasy, Proti - 0, Zdržel se - 0; USNESENÍ č. 49/23 BYLO 
SCHVÁLENO. - Návrh usnesení č. 50/23: ZO volí pátým členem sociálního výboru pí. M.P., a to od 1. 2. 2023. Pro 
- 9 všemi hlasy, Proti - 0, Zdržel se - 0; USNESENÍ č. 50/23 BYLO SCHVÁLENO. - Návrh usnesení č. 51/23: ZO 
neschvaluje odkup pozemků parc.č. 1232/3, 1232/4 a 206, jehož součástí je stavba čp. 262 v k.ú. Čistá u 
Rakovníka od SŽ, s.o. Praha za částku 1.221.000,- Kč bez DPH. Pro - 9 všemi hlasy, Proti - 0, Zdržel se - 0; 
USNESENÍ č. 51/23 BYLO SCHVÁLENO. - Návrh usnesení č. 52/23: ZO předběžně souhlasí s odkupem pozemku 
parc.č. 195 v k.ú. Čistá u Rakovníka od SŽ, a.s. Praha. Pro - 9 všemi hlasy, Proti - 0, Zdržel se - 0; USNESENÍ č. 
52/23 BYLO SCHVÁLENO. - Návrh usnesení č. 53 /23: ZO souhlasí s účastí obce Čistá na aukci dle E-vyhlášku č. 
23DR000006 – pozemky v k.ú. Nová Ves u Rakovníka parc.č. 319/6, 319/7, 319/8 a 320/6 a s maximální výší 
příhozu a pověřuje starostku přihlášením obce Čistá do aukce dne 16.2.2023. Pro - 9 všemi hlasy, Proti - 0, Zdržel 
se - 0; USNESENÍ č. 53/23 BYLO SCHVÁLENO. - Návrh usnesení č. 54/23: ZO souhlasí s umístěním části 
bezodtokové jímky na pozemku obce Čistá parc.č. 12/1 v k.ú. Zdeslav u Rakovníka. Pro - 9 všemi hlasy, Proti - 0, 
Zdržel se - 0; USNESENÍ č. 54/23 BYLO SCHVÁLENO.   
 
   

  

VÝPIS USNESENÍ 
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Milí příznivci Čisteckého masopustu, jsme rádi, že se 
v letošním roce bude konat tradiční průvod masek obcí a 
ranní zvaní po okolních obcí, tak jak jsme po dlouhá 
desetiletí zvyklí.   
Cirkus Sarasány dorazí do naší obce v sobotu 18.února 
2023 přesně ve 14.00 hodin v čele s principálem, jeho 
madam a celým svým zvěřincem.  Bylo by patřičné je 
přivítat, jak se patří a sluší u nás v Čisté. Proto bychom 
vás chtěli všechny vyzvat, připravte si masky, povozy, 
zvířectvo a přijďte ve 14.00 hodin před hasičskou 
zbrojnici nebo se přidejte po cestě do průvodu. Společně 
za doprovodu čistecké kapely Šlapeton projdeme obcí, 
zatančíme si, zazpíváme si a pak si dáme něco dobrého 
před hasičskou zbrojnicí. Opět po roce k nám zavítají 
kamarádi hasiči z Čisté u Litomyšle a z Čisté u Horek, 
kteří se k nám již velice těší. Přijďte si užít společně náš 
Čistecký masopust, tradici, která nemá v okolí obdoby a 
také podpořit náš sbor dobrovolných hasičů. 

Těšíme se na Vás!  Za SDH Čistá Blanka Čebišová 
 

 
 

Čistecký zpravodaj vydává obec Čistá, evidováno Ministerstvem kultury české republiky, č. j. MK ČR E 10808 
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